
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Prepis 

zvukovej nahrávky 

 

 

 

Tento dokument obsahuje automaticky generovaný prepis 

zvukovej nahrávky, zaznamenanej počas zasadnutia                                         

Súdnej rady Slovenskej republiky.  

 

Prepis bol vytvorený pomocou špecializovaného softvéru  na rozpoznávanie 

reči. Napriek vysokej presnosti tejto technológie sa v texte môžu vyskytnúť 

drobné nepresnosti alebo chyby. 

 

Uvedený prepis slúži výlučne na informačné účely a nenahrádza oficiálnu 

zápisnicu a zvukový záznam zo zasadnutia Súdnej rady Slovenskej republiky. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Rečník 1  

Dovidenia. Uveďte, prosím. Zo zasadacej miestnosti Miroslava Račka, dobrý deň. Vsaďte sa, 

vítam vás. Sudca Miroslav Račko úspešne absolvoval 12. Februára 2 0 2 5 výberové konanie 

na funkciu predsedu Okresného súdu Lučenec, ktoré sa uskutočnilo na ministerstve 

spravodlivosti Slovenskej republiky. Kontrolná komisia číslo 3 v spolupráci s kanceláriou 

Súdnej rady preverila, či naďalej spĺňate predpoklady sudcovskej spôsobilosti. Mali ste 

možnosť oboznámiť sa s podkladmi, áno, chceli by ste k nim niečo uviesť? Nie?  

Konštatujem, že kontrolná komisia číslo 3 prijala jednomyseľne návrh stanoviska, že u sudcu 

kandidáta na predsedu Okresného súdu Lučenec Miroslava Račka nezistila, že by mal 

obchodné, majetkové alebo finančné vzťahy s osobami z prostredia organizovaného zločinu. 

Nemala preukázané skutočnosti, ktoré by nasvedčovali tomu, že nespĺňa predpoklady 

sudcovskej spôsobilosti, ktoré dávajú záruku, že bude naďalej funkciu vykonávať riadne. 

Otváram rozpravu a spýtam sa ako prvá to, čo som sa pýtala aj kolegyni, ktorá bola prvá 

v tomto bode. Čo si myslíte o tom, že kandidát na funkciu, kandidát na funkciu predsedu má 

previerku spôsobilosti sudcu?  

Rečník 30  

Tak videl som, čo odpovedala kolegyňa a v podstate.  

Rečník 1  

Ďakujem za úprimnosť. Skúste, čo si o tom myslíte vy.  

Rečník 30  

Tak keď sú tak nastavené pravidlá, asi ich treba zatiaľ rešpektovať a do budúcna, 

ak sa zmenia, tak ak chcete počuť môj názor.  

Rečník 1  

No váš názor ako pravidlá rešpektujeme, preto sme vás aj preverovali, len čo si o tom 

myslíte?  

Rečník 30  

Ja to rešpektujem.  

Rečník 1  

A teda, že sa nepreveruje majetok.  

Rečník 30  

Myslíte na Najvyššom súde?  

Rečník 1  

Nie? Tým, že kandidujete na predsedu súdu okresného teda alebo aj Krajského súdu, tak 

u týchto kandidátov nerobíme previerku majetku iba u kandidátov na predsedu Najvyššieho 

a Najvyššieho správneho súdu, čo si o tom, že keď teda preverujeme spôsobilosť sudcu, prečo 

nie aj majetok?  



Rečník 30  

Ja s tým súhlasím, v podstate predseda súdu je manažér, ktorý riadi súd a nejak nevidím v tom 

nejakú súvislosť s majetkom, ktorý vlastní alebo teda s majetkovým preverovaním.  

Rečník 1  

Ďakujem, Peter Šamko.  

Rečník 11  

Pred chvíľou sme sa bavili o Rimavskej Sobote a Revúcej, tak sa vás chcem spýtať, Lučenec 

a Veľký Krtíš, že ako to vy vnímate tam, ako to funguje medzi, medzi tým Krtíšom 

a Lučencom?  

Rečník 30  

Tak nás áno, správne sa tiež dotkla súdna mapa. V podstate pribudol nám do obvodu Veľký 

Krtíš, kde vlastne pracovisko, bolo to pre nás také nechcené dieťa, pretože nám to prinieslo 

len problémy z hľadiska, určite z hľadiska nákladov. Dochádzať to muselo na pojednávanie 

a do Veľkého Krtíša, kde vlastne predtým sa hovorilo o priblížení výkonu súdnictva 

občanom. Na toto sa nejak asi minulo, minulo účelu, kde vlastne od obce, ktorá je možno 

najjužnejšie iľské predmostostie po uteká až pre najsevernejšie a je to vyše 2 00  km, tak nám 

je jasné, že je. Náklady môžu byť len a len vyššie. A odliaznuc od toho, že vlastne ten región 

Veľký Krtíš banícky a má svoje špecifiká. Aj bol tam zabehaný súd, bola tam, je tam budova 

v dobrom technickom stave, dobré personálne obsadenie. Neviem, no ja nejak nie som s tým 

veľmi osobne stotožnený.  

Rečník 11  

A s nápadom je to, ako oni to nejako vyrovnávať. Tieto alebo každý.  

Rečník 30  

Áno, dorovnávame to, aby bol vyrovnaný, takže môže sa stať, že keď s tým to vy napadnú 

lučanské, viete a naopak, samozrejme v tom obmedzenom množstve, kde vlastne 

to dorovnáva ten.  

Rečník 11  

Počítač do budúcna, to ako vidíte, že keby bolo na vás.  

Rečník 30  

No keby bolo nám, mne osobne, tak určite by som tiež vrátil súd, pretože.  

Pretože si to zaslúži ten región, aby mal, aby tam bol.  

Rečník 10  

Ďakujem.  

Rečník 16  

Ďakujem, Adrián Kucek.  



Rečník 13  

Ďakujem pekne za slovo, pani predsedníčka, pán doktor, ja som si prečítal so záujmom váš 

motivačný list, sú tam nejaké nesprávnosti alebo nepresnosti? Ste povedali, že v justícii 

pracujete od roku 9 1 cez 2 9 rokov, to mi nejako veľmi nesedí, ale sú len také, by som 

povedal, technické veci, ale v závere som, alebo teda takto, ja som poňal ten váš motivačný 

list ako taký odpočet, lebo ste teda 10 rokov už v riadiacej funkcii predsedu súdu a zaujímalo 

by ma, že teda s ohľadom na túto skutočnosť, že už ste 10 rokov v tejto pozícii, že ešte kde 

vidíte teda priestor na, a teda citujem, na skvalitňovanie procesov riadenia tunajšieho súdu, 

teda, teda vášho súdu, Okresného súdu, spoločenstva.  

Rečník 31  

Určite.  

Rečník 30  

Procesy riadenia sú obsiahla problematika, ktorú by som videli jednak v oblasti personálnej 

a jednak v oblasti materiálnej, určite v tej materiálnej oblasti ešte je čo je čo doháňať 

a dorábať, pretože ešte nemáme doriešené všetky veci súvisiace s materiálno technickým 

vybavením súdu, napr. ostalo nám nedokončené nádvorie, snažili sme sa o kúpu budovy, 

archív, kde nemáme už doslova, že spisy kde ukladať, takže na toto by som asi zameral svoju 

snahu v oblasti materiálno technického zabezpečenia, čo sa týka personálneho obsadenia 

súdu, je to, je teraz dobre obsadený súd z hľadiska senátov, teda videl by som hlavne 

v procesoch riadenia, čo sa týka vybavenosti súdu aj tou informačnou IT čkom a počítačmi. 

A tam by som sa snažil svoje úsilia smerovať procesu riadenia, spolupracovať so sudcovskou 

radou, opierať sa o názory kolegov sudcov.  

Je to dobré prijať.  

Rečník 13  

Áno. Ja som si všimol tu tiež, že teda kladiete dôraz na to, že počas vášho teda riadenia súdu 

došlo k znižovaniu dĺžky súdnych konaní, k znižovaniu počtu reštančných vecí. Viete sa mi 

vyjadriť teda, že v akej miere došlo od toho počiatku vášho pôsobenia? Dodnes v rámci 

skvalitňovania tých riadiacich činností.  

Rečník 30  

Určite došlo, ale neviem teraz percentuálne presne vyjadriť, priznám sa, že na túto otázku 

nebol som pripravený, musel by som pozrieť do podkladov a percentuálne vyjadrenie, 

neviem, neviem, teraz sa vyjadriť. Presne k tomu ale došlo. Určite vrátim dĺžky konania.  

Rečník 13  

Ďakujem, nemám ďalšie otázky.  

Rečník 1  

Ďakujem. Do rozpravy nie je nech prihlásený, ukončujem rozpravu, chcete vy nám ešte 

na záver niečo uviesť?  



Rečník 30  

Nie ďakujem.  

Rečník 1  

Dávam hlasovať o návrhu uznesenia. Súdna rada Slovenskej republiky prijala v súlade            

s čl.  1 4 1 a ODS.  6 písmeno h Ústavy Slovenskej republiky na základe návrhu kontrolnej 

komisie číslo 3 Súdnej rady Slovenskej republiky a po vykonaní dohľadu podľa paragrafu 

paragrafu, pardon, 2 7, HC ODS.  1 zákona č.  1 8 5 z roku 2 00 2  Z. z. o Súdnej rade 

Slovenskej republiky a o zmene a doplnení niektorých zákonov. Stanovisko Miroslav Račko. 

Úspešný uchádzač o výberovom konaní na funkciu predsedu Okresného súdu Lučenec, 

dodržiava povinnosť sudcu spĺňať predpoklady sudcovskej spôsobilosti, ktoré dávajú záruku, 

že funkciu sudcu bude vykonávať riadne. Hlasujme, prosím, teraz ďakujem. Hlasovalo 

všetkých 16 prítomných členov Súdnej rady Slovenskej republiky, hlasovalo 15, proti nebol 

nikto, zdržal sa 1, uznesenie bolo prijaté.  

Držím palce, pán kolega.  

Rečník 30  

Ďakujem pekne, pekný deň prajem.  

 


